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Tárgy: 

A Bátaszéki Sport Egyesület 2024. évi önkormányzati működési támogatási kérelmének, indoklása 

pénzügyi előterjesztése 

Tisztelt Polgármester Úr, Bátaszék Város Képviselő-testülete, Pénzügyi és Gazdasági Bizottság, 

Közművelődési, Oktatási, Ifjúsági és Sport Bizottság! 

Polgármester úr, 2025. január 7-én kelt levelére, miszerint Bátaszék Város 2025.évi költségvetésének 

előkészítéséhez terjesszük elő a Bátaszék Sport Egyesület – mint kiemelt civil szervezet - adott évi 

terveit és az ahhoz rendelt költségeket, ezúton kívánom benyújtani.  

A szakmai és pénzügyi tervet a Bátaszék Sport Egyesület szakosztályai által hozzám beérkezett igényei 

alapján készítettem el és kívánom előterjeszteni a tisztelt képviselő-testület felé. 

A 2025-ös évről már biztosan kijelenthető, hogy teljesen más lesz, mint az előző évek, évtizedek. Ennek 

olyan egyszerű oka van, hogy Bátaszék Város sportélete biztosan kettéválik.  

Szeretnék néhány személyes sort az „ egyszerű ok”-ról, ami érzelmi szinten nem is olyan egyszerű. Én 

magam 1984 óta vagyok a BSE tagja töretlenül és ebben a cirka négy évtizedben (ami szerintem 

abszolút rekord az egyesület életében) két évtizedet a vezetőségben is eltöltöttem, eleinte zöldfülű 

elnökségi tagként, aztán amikor már kezdtem beérni, mint vezetőségi tag, újabb feladatkör zuhant 

rám, maga az egyesület vezetése, irányítása. Azt hiszem itt is „kijártam az iskolát”. „Örököltem” az 

elődök hibáiból elkövetett problémákat, megtanultam rengeteg dolgot, és ezzel együtt kaptam egy 

olyan családot, ami felelőséggel, munkával, sokszor megbecsüléssel, és talán annál többször kritikával 

is jár. Bátaszék sportéletének kettéválási folyamatait szorgalmazó sportvezetőként egy komoly érzelmi 

döntés volt részemről, de új helyzet, új feladat és új energia is egyben. Mi, akik a kiválást szorgalmazzuk 

úgy fogalmaztunk, hogy a régi kicsit omladozó, ugyanakkor biztonságot adó épületből, átköltözünk egy 

szerkezetkész új házba, amivel nagyon sok munka lesz, ugyanakkor magában hordozza a tervezés, 

újragondolás reményét is. E két ház biztosan állni fog és a szereplők ismeretében, nincs kétségem az 

együttműködésről sem. Kérdés, hogy a környezetünk, azaz Önök döntéshozók, hogy élik meg ezt 

érzelmileg, mennyire tudnak azonosulni és támogatni egy ilyen lépést? 

Az indoklás két alappillére néhány gondolatban... Egyértelműen látható, hogy a Bátaszéki Sport 

Egyesület jelenleg megnövekedett feladatai már meghaladják azt, amit egy vezető vagy vezető csoport, 

munkahely (vagy vállalkozás) mellett felelősségteljesen el tudj látni. A BSE-vel kapcsolatos 

feladategyüttes mára nem negyedévi vagy havi szintű, hanem – és ez nem túlzás –  naponta feladatokat 

ró a vezetőkre, akik mindezt a szakmai munka ellátása és munkahely mellett vállalják. Pályázati oldalról 

megközelítve sem volt könnyű dolog elkormányozni ezt a hajót. A megnövekedett TAO pályázati 

forrásokból adódó feladatok tovább fokozták a fent említett problémát, mindemellett olyan 

költségvetési aszimmetriát okoztak, ami a nem TAO támogatott sportok egészséges versenyhelyzetét 



folyamatosan – nem direkt módon – csorbították, csorbítják. 2024-ben három pályázatról maradt le az 

egyesület a magas TAO támogatás és a tetemes költségvetési bevételi oldal miatt. Ezen pályázatok 

összessége többmilliós nagyságrendű bevételt jelentett volna a többi – nem TAO támogatott – 

szakosztály számára. Hosszan lehetne sorolni az indokokat, de azt gondolom, hogy a megnövekedett 

feladatok és az egyéb pályázati forrásokra való esélytelenség volt a két legnyomósabb érv. Ennek 

következményeként 2024. szeptemberében úgy döntöttünk, hogy jelezzük szándékunkat egy új civil 

szervezet megalakítására, és az akkori képviselő-testület felé egy névhasználati kérelmet nyújtottunk 

be, mely pozitív elbírálást kapott. 2024 november 9-én megalakítottuk a Bátaszéki Városi Sport Kört, 

azaz BVSK-t.  

Az új sportkör egyelőre öt szakosztály működését fogalmazta meg az Alapszabályban: 

- Karate Versenysport Szakosztály 

- Karate Tradicionális Szakosztály 

- Kosárlabda Szakosztály (ez csak a felnőtt nem TAO támogatott szekciót foglalja magába) 

- Úszó Szakosztály 

- Szabadidős és tömegsport Szakosztály 

Sajnálatos módon a szekszárdi törvényszék hiánypótlási felszólítása – az alapszabályba kellett néhány 

törvényi szöveget szó szerint idézni -  akadályt gördített az egyesület 2024-es bejegyzése elé, de 

reményeink szerint 2025 januárjában esély van egy pozitív határozatra, ami ezt az átmeneti időszakot 

követően saját mederbe tudja helyezni a két sportszervezet működését. 

2024 decemberében Polgármester urat, valamint dr. Bonnyai József és Péter Albert bizottsági elnök 

urakat egy személyes megbeszélésre hívtam, ahol a fent leírtakról tájékoztatást adtam. Örömömre 

szolgált, hogy némi aggály mellett, alapvetően bizakodóan és támogatóan nyilatkoztak Bátaszék Város 

sportéletének koncepciójáról. Bízunk benne, hogy a képviselő-testület bizalmát és szimpátiáját is el 

tudjuk nyerni a jövőben!  

Mivel az új civil szervezet – a BVSK - a levél megírása pillanatában, még nem hivatalosan bejegyzett 

egyesület, ezért a költségvetési tervet szakosztályonként lebontva, majd egy városi sport keretösszeg 

formájában összesítve kívánom benyújtani, azzal a kiegészítéssel, hogy elképzelhető hogy az 

önkormányzati költségvetés tényleges elfogadásakor a sport – mint költségvetési tétel – két külön 

sorban fog már megjelenni. Őszintén bizakodunk ebben! 

BSE Karate Szakosztály 

A Karate Szakosztály sportolói életkorban nagyon nagy szórást mutatnak, a több mint 120 egyesületi 

karatéka  óvodás, kisiskolás, serdülő és junior korú valamint felnőtt és veterán sportolókkal 

rendelkezik, melyek vegyes célokkal látogatják az edzéseket. Topversenyzői státuszban kb. 10 

sportolónk várható, és további 40-50 sportoló fog versenyezni alap és közép szinten. 

A tervek szerint 10 magasszintű nemzetközi (Horvát Grand Prix, Szlovák Grand Prix, Horvát Open, 

Lengyel Open, Wado-Kai Európa Bajnokság stb.) 3 kiemelt hazai, és további 6 alap és középszintű, 

valamint 2 saját rendezésű versenyen kívánunk részt venni. A nemzetközi versenyek esetén a nevezési 

díj 30-50 Euro/fő/kategória, a hazai versenyek esetén 8000-12 000 Ft/fő/kategória. Az utazások 

költsége 150-250 000 Ft között mozog versenyenként.  A külföldi versenyek szállás költségei 10 000 

Ft/fő/éjszaka ártól felfelé számolhatók. Irdatlanok a költségek, még úgy is hogy a szülők finanszírozzák 

a versenyzési kiadások egy részét. 

A topversenyzői költségvetés kiadási oldalát tetézi, Hefner Zsófia válogatott sportolónk plusz kiadásai. 

A versenyidőszakban kéthetente Budapesten válogatott edzések, hazai és nemzetközi válogatott 



táborok (melyek csak részben szövetségi támogatásúak), előkészületi versenyek, kvalifikációs 

versenyek és maga a főverseny. Túlzás nélkül lehet kijelenteni, hogy éves szinten többmilliós kiadásról 

beszélünk, melyben a BSE, a támogatók és a szülői oldal is abszolút helyt állt a tavalyi esztendőben. 

Már tudható, hogy Zsófi 2025-ös éve is hasonlóan tartalmas és ezzel együtt költséges lesz, hiszen 

tavalyi év végén a Világbajnokságot követően már zajlott az Európa-bajnoki kvalifikáció, melyet szintén 

sikeresen abszolvált és a 2026. évi korosztályos EB kvalifikációja is ennek az évnek a második felére 

datálódik.  

A Karate Szakosztály életét tovább „nehezíti”, ami egyben öröm is, hogy 10-12 fő sportoló szeretne 

kvalifikálni a 2025 októberben megrendezésre kerülő Olaszországi Wado-Kai Európa Bajnokságra. Ezek 

a fiatalok rengeteg munkát, szüleik rengeteg pénzt tesznek ezekbe a kvalifikációs időszakokba és 

magába a külföldi versenyekbe is. Bár kidolgoztunk egy kredit rendszert arra vonatkozólag, hogy 

valamiféle rangsort állítsunk, de őszintén szólva egy ilyen homogén és jól teljesítő csapat esetében 

bárkit kihagyni, egy ilyen volumenű lehetőségből szakmailag és pedagógiailag is nagyon nehéz döntés 

elé állít bennünket. Ezért alapvetően azt próbáljuk megcélozni, hogy azon fiatalok, akik „megugorják” 

a kvalifikációt és az edzésmunkájuk is kifogástalan, megpróbáljuk lehetővé tenni számukra ezt a nem 

mindennapi lehetőséget.  

Ezt a támogatási tételt egyelőre nem jelenítjük meg a költségvetésben, hanem amennyiben augusztus 

folyamán látjuk a pontos létszámot, annak függvényében próbálunk majd egy pótlólagos kérelmet 

benyújtani. Addigra mi magunk is tisztábban látjuk a költségvetés egyes elemeit. 

A Karate Szakosztály főbb kiadási tételei: 

- Nevezési díjak támogatása 1 200 000 Ft (a fennmaradó összeg támogatói/szülői/pályázati 

finanszírozású) 

- Utazási költségek 1 500 000 Ft, mely tartalmazza az Opel kisbusz fenntartási költségeit is (a 

fennmaradó összeg támogatói finanszírozású) 

- Hétvégi edzői bérek (de inkább csak szerény tiszteletdíj) 700 000 Ft (19 versenyre 2-4 edző 

részvételével) 

- Továbbképzési és edzőtábori költségek 800 000 Ft (minden évben támogatást nyújtunk a 

tábori költségek mérséklésére a többgyermekes családok létszámai és a részvételi számok 

alapján, illetve sok esetben az edzői teendőkhöz kapcsolódó továbbképzések, táborok is ebben 

a tételben foglalnak helyet) 

- Eszközfejlesztés (az amortizálódott edzéseszközök pótlása) 300 000 Ft 

- Szállás költségek (a többnapos rendszerint nemzetközi versenyek esetén) 1200 000 Ft 

- Terembérleti díjak, melyek nem városi helyszínekhez kötődnek, hanem rendszerint az 

edzőtáborok 400 000 Ft 

Sajnálatos tény, hogy a Karate Szakosztály 2024.második félévi kiadási tételeit megterhelte a 

topversenyzői csoport Ciprusi Wado-Kai Európa Bajnoksága, valamint Hefner Zsófia Világbajnoki 

felkészülése és versenye, majd az azt követő Európa-bajnoki kvalifikációs versenyprogramja.  

A problémát tetézte, hogy a Sportegyesületek Országos Szövetsége által 2019 óta rendszeresen 

megítélt „Hiszek Benned Sport programból” öt sikeres pályázati év után – „a források korlátozott 

rendelkezésre állására tekintettel” - kimaradtunk és az előre kalkulált nagyságrendileg 800 000 Ft-os 

kiesés forráshiányt okozott. Ezzel, a Karate szakosztály hosszú idő óta először zárta a gazdasági évet 

adósággal, ami 534 000 Ft-ot jelent. Ezt jelenleg tagi kölcsönből finanszíroztuk. Így a csapat ezzel az 

adósságállománnyal kezdi meg a 2025-ös versenyszezont, melynek első két hónapjában két kiemelt és 

egy hazai verseny szerepel, valamint gépkocsi üzemeltetési és karbantartási feladatok. 



A Karate Szakosztály támogatási kérelme: 6 100 000 Ft 

A Karate Szakosztály éves költségvetése 2024-ben meghaladta a 15 millió forintos tétel, ebből 4,7 millió 

összeget használt fel önkormányzati támogatásból. 

 

BSE Kosárlabda Szakosztály 

A BSE Kosárlabda Szakosztály utánpótláskorú játékos állománya a Tarr KSC Szekszárd igazolt sportolói. 

Így mára a BSE Kosárlabda Szakosztálya a felnőtt amatőr és a visszatérő fiatal felnőttek 

játékosállományából tevődik össze, mintegy 20 fő körüli létszámmal 

Az utóbbi években a Baranya megyei amatőr bajnokságban vesznek részt. Utazásuk, eszközeik és a 

nevezési díjak finanszírozásához kértek segítséget, valamint a bajnoki forduló hazai rendezési 

költségeihez. 

A Kosárlabda Szakosztály főbb kiadási tételei: 

- Szervezési költségei 50 000 Ft 

- Felnőtt csapat versenyzési és nevezési költségei 250 000 Ft 

- eszközpótlás 100 000 Ft 

- Sportorvosi vizsgálatok 100 000 Ft 

 

A Kosárlabda Szakosztály támogatási kérelme: 500 000 Ft 

BSE Labdarúgó Szakosztály 

A Labdarúgó Szakosztály célja a megye bajnokság első osztályában, illetve a Magyar Kupában való 

lehető legjobb szereplés. Ehhez a célrendszerhez rendelődik minden utánpótlás feladat is. Nagyon 

fontos cél, hogy az összes korosztály fel legyen töltve megfelelő számú gyermekkel, hogy az ehhez 

szükséges sportfejlesztési TAO támogatást megkapják labdarúgóink. Az is egyértelmű, hogy a BSE 

felnőtt csapatának játékosai mindannyian a munkájuk mellett áldoznak a sportra. Itt már nincsenek 

„bújtatott állások”, mint anno. Lehet azon vitatkozni, hogy megyei szintű sportolónak jár e tiszteletdíj, 

de a rendszer erre lett predesztinálva. Nem titok az sem, hogy még ezen a szinten is „küzdenek” a 

klubok egymással a játékosokért és a harcot a jobb körülmények nyerik. Amennyiben Bátaszék nem 

képes eltartani egy megyei szintű első osztályú csapatot, úgy a sportfinanszírozási támogatás is ennek 

megfelelő mértékben csökken. Márpedig, ha nem lesznek adottak a financiális és eszközfeltételek, a 

sportolók sem szívesen választják a BSE Labdarúgó csapatát. A helyzet sajnos öngerjesztő, ami akár a 

szakosztály leépülését is előidézheti. 

A szakmai programon túl a Szakosztály vezetése vállalta a Vicze János Sportpálya üzemeltetési 

feladatait is. Hozzáteszem, hogy egy olyan csoport vállalt kezességet a felelős gondozásra, akiknek az 

- előző üzemeltetővel szemben - semmilyen gyakorlata, infrastrukturája, személyi állománya nem volt 

adott. Minden ellenőrzés és külső kritika ellenére elmondható, hogy a sportpálya az utóbbi negyven 

évben nem volt ilyen gondozott, mint 2024-ben. Ennek ellenére mégsem élveztük a fenntartó bizalmát 

és félreértések sorozata tarkította az évet. Gondolok itt a közüzemi díjak finanszírozására, a műtrágya 

pletykára, és az átcsoportosított pénzekkel kapcsolatos híresztelésekre, amik nem segítették ennek a 

csoportnak a munkáját. Bátaszék kisváros. Amennyiben a fenttartó bizalmatlanságát fejezi ki - többször 

és nyilvánosan - a Labdarúgó Szakosztály ezen szakmai csoportja irányában – melyben vállalkozók, és 

cégvezetők foglalnak helyet – az súlyos erkölcsi károkat okoz. Ez az együttműködési probléma, sajnos 

akár a bátaszéki lakosság bizalomvesztését is okozhatja, aminek a következményei  – az utánpótlás 



toborzásban is -meg tud jelenni és ezáltal későbbi TAO forrás kiesést is okozhat. A kritika soha nem 

marad a színfalak mögött. Ezzel szemben bizalom, az együttműködés és az erkölcsi támogatás 

közösséget épít. Kérem ezzel a hozzáállással viseltessenek a BSE labdarúgói és segítői iránt, akik 

munkája révén az utóbbi 10 évben  közel 300 millió forintos értéknövekedés következett be a városi 

sport infrastruktúrában! 

A Szakosztályban több mint 100 sportoló futballozik óvodás kortól az öregfiúk korosztályáig. 

A Labdarúgó Szakosztály a tavalyi kiadási tételek alapján juttatta el az elnökség felé a támogatási 

kérelmét. 

Ford (kötelező szerviz 80000 km, évközi tankolási probléma javítása, gumi vétel, gumi 
szerelés) : 365.000Ft 

- Ford autópálya matrica: 12.500Ft 
- Ford üzemanyag: 512.000Ft 
- Ford kötelező-Casco: 232.440Ft 
- Papírok, menetlevél, posta, jegynyomtatás, plakátok: 18.500Ft 
- Laptop, nyomtató karbantartás: 29.500Ft 
- Rendezvények (Gyerektornák, Fenyő Kupa, nyári táborok) étkezés, ital, kupák: 352.000Ft 
- UP csapatok étkezés, ital : 88.000Ft 
- Felnőtt csapat étkezések, ital: 200.000Ft 
- Felnőtt és Up cipő kifizetések 10.000Ft/fő/év: 232.000Ft 
- Utánpótlás edzők utazási költségtérítés: 800.000Ft 
- Játékosok utazási költségtérítése: 1,950.000 Ft 
- Nevezési díjak futball tornák Váz-Bau, Mohács, Zrínyi, MK: 272.000Ft 
- Nevezési díj MLSZ Tolna Vármegyei bajnokságok: 300.000 Ft 
- Nevezési díj MLSZ Magyar Kupa 50.000Ft 
- Orvosi költségek kb. 112.000Ft 
- Biztonsági alap képzése:0Ft 
Ez mindösszesen: 5.525.900Ft 

Ebben az évben ahogy a pályafenntartásnál itt is 10%-os infláció követést szeretne kérni a szakosztály, 

hogy biztosítható legyen a zavartalan működés. 

A Labdarúgó Szakosztály támogatási kérelme: 6 100 000 Ft 

A Labdarúgó Szakosztály éves kiadásai 2023-ban meghaladták a 20 000 000 Ft-ot, ebből 5 500 000 Ft 

összeget használt fel önkormányzati támogatásból. 

A számok mögé egy kis betekintést és néhány tervet, adatot és tényt is közölt a szakosztály.  

A BSE labdarúgó szakosztálya a 2024-es évben magtakarítások nélkül üres kasszával vágott neki. 

Fontos, hogy tartozásunk nem volt, mert a vezetés a megállapodások megkötésénél, és a tervezésnél 

a minimum összegekkel számolt.  

A felnőtt játékosok száma - a sok sérülés miatt -  az év elején 14 volt átlagosan.  

Sérültjeink komoly műtéti eljáráson estek át (Héhn Olivér, Csipak Bálint, Nagy Ákos térdszalag 

szakadással, Ifj Buzás Attila, Vámos Krisztián, Varjas Balázs Bence bokasérüléssel volt sokáig a maródiak 

listáján. A nyári átigazolásnál ezért Deli Dániel, Lizák Péter, Calka Norbert, Szabadi Ákos érkezett a 

pótlásukra.  

Sajnos a TMLSZ nem tudott komoly bajnokságot szervezni így a megyei bajnokság 4 fordulós 

rendszerben kerül megrendezésre. Célkitűzés a dobogóra kerülés volt, amiben most jól állunk, mert 

csapatunk a harmadik helyen telelt. Tavasszal a minél több megnyert mérkőzés a cél, és reméljük 



visszatérnek a sérültjeink is. A stáb munkáját Buzás Attila Pro Licenc-es edző irányítja, Nagy Zsolt 

pályaedző, Varjas Zoltán segédedző, csapatvezető segítségével. Győri Bettina gyógytornász heti három 

alkalommal látja el feladatát szakszerűen, valamint továbbképzéseken segítjük fejlődését.  

A nagycsapathoz szorosan tartozó problémák, amelyek a pénzügyeket is érintik a következőképpen 

alakulnak. A kispadokat és az eredményjelzőt meg kell csinálni mert előírás a szabványoknak megfelelő 

8 fős cserepad ami a pályaátalakítás során eltávolításra került. A megoldás már tervezés alatt van itt 

megközelítőleg 1,3 millió forinttal számolunk.  

Ford kisbuszunk ebben az évben lesz 5 éves és a garanciális szervizek után már teljes összegű kötelező 

javítások várnak rá. Itt a szakszervíz adatai alapján amikor ez bekövetkezik megközelítőleg 500 ezer 

forint lesz a költség.  

Ezeken felül nem tervezünk mást mert anyagi lehetőségeink többet nem engednek. A TAO 

fejlesztésekben új fűnyírógépet és ha a megyei keret engedi akkor még egy 9 fős kisbuszt pályázunk 

meg. 

BSE Úszó Szakosztály 

Az Úszó Szakosztály az a csoport, akik legjobban ki vannak téve a gazdasági körülményeknek, a 

városüzemeltetési és infrastrukturális problémáknak. Ezt tetézi még az a tény is, hogy az üzemeltető 

semmilyen kapcsolatot nem ápol a sportvezetőkkel és gyakorlatilag egy „szükséges rosszként” tekint a 

csoportra. Együttműködési problémák, kettős mérce és fiskális szemléletű „mondvacsinált szünetek” 

akadályozzák a szakosztály munkáját, akik közel száz bátaszéki gyereknek biztosítanak plusz úszási és 

versenyzési lehetőséget. Természetesen nem arról van szó, hogy nem értjük a technikai karbantartási 

és üzemeltetési kötelezettségek miatti leállást, de túlzás nélkül kijelenthető, hogy a korábbi  30-40 

napos uszodaleállás mára – ha a vasárnapi bezárást is figyelembe vesszük – meghaladja a száz napot.  

Azaz a tanuszoda ajtaja az év közel egyharmadában zárva tart. Ezzel a hendikeppel nagyon nehéz 

együtt élni és nemcsak morálisan, de anyagi értelemben is rombolja az Úszó Szakosztály munkáját. 

Második éve készül úgy a versenyzői csoport a januári megyei diákolimpiára, hogy a bajai városi 

uszodába szállítjuk át a sportolókat az egyesület és a szülők költségén. Korábban minden üzemeltetési 

vezető figyelembe vette a leállás során az egyesületi és iskola programokat. Ezek a plusz nem várt 

kiadások, minden esetben a szülők és az egyesület kiadásait növelik. 

Az Úszó Szakosztály várható főbb kiadási tételei: 

- Eszközbeszerzés (leamortizált, mindenki által használt eszközök pótlása) 200 000 Ft 

- Saját rendezésű verseny rendezési költségei (érmek, díjak, oklevelek) 450 000 Ft 

- Utazási költségek 200 000 Ft (táborok, versenyek, edzések más helyszínen) 

- Toborzó tanfolyamok költségei (oklevelek, teljesítményplakettek, pólók) 100 000 Ft  

- Táborozási hozzájárulások 300 000 Ft (főként szállásköltségek) 

- Bérleti díjak (más helyszínen szervezett edzések) 300 000 Ft 

 

Az Úszó Szakosztály támogatási kérelme: 1 550 000 Ft 

 

Az Úszó Szakosztály éves kiadásai 2024-ban nagyságrendileg 1 300 000 Ft, ebből 900 000 Ft 

összeget használt fel önkormányzati támogatásból. 

 

Szabadidős és Tömegsport Szakosztály 



A bevezetőben említett Bátaszéki Városi Sport Kör új színfolttal kíván megjelenni a városi sport 

palettáján, melynek kezdeményezései már jelen vannak kisebb szerveződések formájában, ez pedig a 

Szabadidős és Tömegsport Szakosztály. Az alapvető koncepció az, hogy azok a nem 

versenysportcentrikus szerveződések (bátaszéki futók, amatőr úszók, testépítők, túrázók) akik eddig 

önszervezésben végezték a tevekénységüket, kapjanak egy olyan ernyőszervezetet, mely jobb 

feltételeket, programokat kínál a számukra.  

A programtervben olyan események kapnának helyet: 

- amatőr futóversenyek 

- családi úszóversenyek 

- teljesítménytúrák gyalog, kerékpárral stb. 

- fitnesz, egészségi, étkezési és életvezetési workshop 

Amennyiben a tisztelt képviselő-testület egyetért velünk abban, hogy Bátaszék lakosságának szüksége 

van sportos közösségi programokra, baráti társaságban eltöltött hasznos időre, változatos 

programokkal, ami a közösségeket és a családokat összekovácsolja, kérjük Önöket, hogy számoljanak 

azzal, hogy adott esetben egy külön kérelem formájában megkeressük önöket, hogy a sportra szánt 

keretet bővítsék, és támogassák ezeket a kezdeményezéseket. 

Tisztelt Képviselő-testület! 

A tagok és a BSE elnökség azzal a megbízatással és egyben teherrel ruházta fel személyemet, hogy 

képviseljem a bátaszéki sportolók és sportkedvelők érdekeit, és munkámmal segítsem a helyi sportolás 

működésének jobb feltételeit.  

A fenti eredmények, gazdálkodás, számok és személyes érzések, tapasztalatok alapján úgy érzem 

Bátaszék Sportját a jövőben két civil szerveződés fogja irányítani a BSE és a BVSK. Reményeink szerint 

egészséges együttműködés fogja jellemezni a különválás utáni időszakot is és a város vezetése a 

létszámok, az eredmények, az aktivitás és az igények figyelembevételével fogja döntéseit meghozni! 

 

A BSE Szakosztályainak általános működésére a 2025-ös gazdasági évben 14 250 000 millió Forint 

önkormányzati támogatásra tartunk igényt a fent felsorolt érvek felsorakoztatásával. 

Tisztelettel kérjük költségvetési terv és kérelmünk pozitív elbírálását.  

Megköszönve az eddigi támogatást, és bízva a további szoros együttműködésben, tisztelettel: 

 

 

Nagy Ákos, elnök 

 

 

Bátaszék, 2024. január. 15. 
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